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Protokół Nr XXVII/ 2021 

z Sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 25 marca 2021 r. 

 

 

XXVII Sesję Rady Powiatu w Kluczborku w trybie zdalnym otworzył  

o godz. 1200  Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Olech, który przywitał wszystkich radnych oraz 

osoby obecne na sali. 

Przewodniczący stwierdził, że w dniu dzisiejszym  podejmowane uchwały będą prawomocne, gdyż 

obecnych na dzisiejszej sesji jest 15 radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad: 

 

Porządek obrad: 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

1.2/zatwierdzenie porządku obrad, 

1.3/zatwierdzenie protokołu z XXVI Sesji Rady Powiatu w Kluczborku, 

2.Podjęcie uchwał:  

2.1/ zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2021. 

2.2/ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

2.3/ w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na 2021 rok. 

2.4/ w sprawie określenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych, w tym 

pełniących funkcję pogotowia rodzinnego, świadczących w powiecie kluczborskim opiekę i 

wychowanie dzieciom przebywającym w rodzinnej pieczy zastępczej. 

2.5/ w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji. 

2.6/ w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kluczborskiego – jako Partnera do projektu 

pn.:„Wsparcie służb zarządzania kryzysowego w województwie opolskim poprzez zakup środków 

transportu specjalistycznego z wyposażeniem do przeciwdziałania i usuwania skutków zagrożeń w 

tym związanych z COVID-19”. 

2.7/ w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Kluczborskiego na rzecz gminy Wołczyn. 

2.8/ w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Kluczborskiego na rzecz gminy Lasowice Wielkie. 

2.9/ w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Kluczborku na 2021 rok. 

2.10/ w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r. 

3. Ocena Stanu Bezpieczeństwa Sanitarnego Powiatu Kluczborskiego za 2020 rok.  

4. Sprawozdanie Starosty Kluczborskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Kluczborskiego za 2020 rok. 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

6. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony 

Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2019-2025 za 2019 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rolnictwa w 2020 roku. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny w 

2020 roku. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, 

Rady Powiatu w Kluczborku w 2020 roku. 
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10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2020 roku. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2020 roku.                                                                                                                                                     

12.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  

od 29.12.2020 r. do 03.02.2021 r. 

13.Wolne wnioski. 

14.Zamknięcie obrad.. 

 

Kolejno głos zabrał radny Marcin Michalski, który poprosił o minutę ciszy w związku ze śmiercią 

byłego radnego Rady Powiatu p. Grzegorza Fraszka.  

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do głosowania nad przyjęciem porządku obrad: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Robert Wietrzyk, Damian Buła, Lesław Czernik, Wojciech Smolnik, 

Marcin Michalski, Andrzej Olech, 

Teresa Wróbel, Celina Zając, Piotr Pośpiech, Zdzisław Pelc, Jakub Goliński, Ryszard Okaj 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Radny Jarosław Przybył brał udział w zdalnej Sesji, jednak z uwagi na problemy techniczne nie brał 

udziału w głosowaniach.  

 

Do punktu 1.3 porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił radnym protokół z XXVI Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag i zatwierdzili protokół w głosowaniu.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Marcin Michalski, Damian Buła, Robert Wietrzyk, Jakub Goliński, 

Andrzej Olech, Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Lesław Czernik, 

Celina Zając 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 2.1 porządku obrad 

Następnie przedstawiony został projekt w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Kluczborskiego na rok 2021.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu i poprzez głosowanie podjęli Uchwałę  

Nr XXVII/193/2021. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ryszard Okaj, Artur Nowak, Robert Wietrzyk, Andrzej Olech, Jakub Goliński, Maciej Sitek, 

Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Celina Zając, Marcin Michalski, Piotr Pośpiech, Damian Buła, Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 



3 

 

 

Do punktu 2.2 porządku obrad 

Kolejno przedstawiony został projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Radni nie 

wnieśli uwag do projektu i poprzez głosowanie podjęli Uchwałę Nr XXVII/194/2021. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc, 

Andrzej Olech, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Marcin Michalski, Celina Zając, Damian Buła, Jakub Goliński, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 2.3 porządku obrad 

Następnie przedstawiony został projekt w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2021 rok. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu i poprzez głosowanie podjęli Uchwałę  

Nr XXVII/195/2021 . 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Celina Zając, Marcin Michalski, Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Robert Wietrzyk, Artur 

Nowak, Andrzej Olech, Lesław Czernik, Damian Buła, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel, Zdzisław Pelc, 

Wojciech Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 2.4 porządku obrad 

Kolejny projekt dotyczył określenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych, 

w tym pełniących funkcję pogotowia rodzinnego, świadczących w powiecie kluczborskim opiekę  

i wychowanie dzieciom przebywającym w rodzinnej pieczy zastępczej. 

Głos zabrał Wicestarosta Kluczborski Pan Lesław Czernik, który powiedział, że stawki dla rodzin 

zastępczych powinny zostać podniesione, z uwagi na ciężką i odpowiedzialną pracę, którą te rodziny 

wykonują, Radni w wyniku głosowania podjęli Uchwałę Nr XXVII/196/2021. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Nowak, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Jakub Goliński, 

Andrzej Olech, Damian Buła, Lesław Czernik, Celina Zając, Marcin Michalski, Piotr Pośpiech, 

Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 2.5 porządku obrad 

Następnie przedstawiony został projekt w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Policji. Radnie nie wnieśli zapytań do projektu.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu i podjęli Uchwałę Nr XXVII/197/2021. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Jakub Goliński, Damian Buła, 

Wojciech Smolnik, Andrzej Olech, Celina Zając, Teresa Wróbel, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc, Piotr 

Pośpiech. 

PRZECIW (1) 

Artur Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 2.6 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący przeszedł do przedstawienia projektu w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Powiatu Kluczborskiego – jako Partnera do projektu pn.:„Wsparcie służb zarządzania 

kryzysowego w województwie opolskim poprzez zakup środków transportu specjalistycznego  

z wyposażeniem do przeciwdziałania i usuwania skutków zagrożeń w tym związanych z COVID-19”. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu i poprzez głosowanie podjęli Uchwałę Nr XXVII/198/2021.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Marcin Michalski, Celina Zając, Ryszard Okaj, Andrzej Olech, Jakub 

Goliński, Lesław Czernik, Damian Buła, Robert Wietrzyk, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Teresa 

Wróbel, Piotr Pośpiech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

 

Do punktu 2.7 porządku obrad 

Kolejny projekt dotyczył wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Kluczborskiego na rzecz gminy Wołczyn. Radni nie wnieśli uwag do projektu  

i podjęli Uchwałę Nr XXVII/199/2021. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Celina Zając, Robert Wietrzyk, Jakub Goliński, Andrzej Olech, Wojciech 

Smolnik, Zdzisław Pelc, Damian Buła, Marcin Michalski, Piotr Pośpiech, Lesław Czernik, Artur 

Nowak, Teresa Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 2.8 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący przedstawił projekt w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie nieruchomości stanowiących własność Powiatu Kluczborskiego na rzecz gminy Lasowice 

Wielkie. 

Radni nie wnieśli uwag i podjęli Uchwałę Nr XXVII/200/2021. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Damian Buła, Andrzej Olech, Jakub Goliński, Lesław Czernik, 

Celina Zając, Marcin Michalski, Piotr Pośpiech, Maciej Sitek, Teresa Wróbel, Wojciech Smolnik, 

Artur Nowak, Zdzisław Pelc 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
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Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 2.9 porządku obrad 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do omówienia projektu w sprawie przyjęcia planów pracy komisji 

stałych Rady Powiatu w Kluczborku na 2021 rok. Radni nie wnieśli uwag do projektu. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Celina Zając, Marcin Michalski, Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Jakub Goliński, 

Wojciech Smolnik, Damian Buła, 

Lesław Czernik, Andrzej Olech, Teresa Wróbel, Zdzisław Pelc, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XXVII/201/2021 w sprawie przyjęcia 

planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Kluczborku na 2021 rok.  

 

Do punktu 2.10 porządku obrad 

Ostatni przedstawiony projekt dotyczył rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r. Radni nie 

wnieśli uwag do projektu i w wyniku głosowania podjęli Uchwałę Nr XXVII/202/2021  

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 r. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Damian Buła, Lesław Czernik, Jakub Goliński, Celina Zając, Piotr 

Pośpiech, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Marcin Michalski, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, 

Andrzej Olech, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Kolejno przedstawione zostało radnym sprawozdanie dotyczące Oceny Stanu Bezpieczeństwa 

Sanitarnego Powiatu Kluczborskiego za 2020 rok. Radni bez uwag przyjęli powyższe sprawozdanie. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Jakub Goliński, Wojciech Smolnik, Marcin Michalski, Celina Zając, 

Andrzej Olech, Maciej Sitek, Damian Buła, Zdzisław Pelc, Lesław Czernik, Piotr Pośpiech, Teresa 

Wróbel, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 4 porządku obrad  

Kolejno przedstawione zostało sprawozdanie Starosty Kluczborskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Kluczborskiego za 2020 rok. Radni bez uwag przyjęli 

sprawozdanie. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Robert Wietrzyk, Maciej Sitek, Celina Zając, Artur Nowak, Jakub Goliński, Andrzej Olech, Damian 

Buła, Wojciech Smolnik, Ryszard Okaj, Lesław Czernik, Marcin Michalski, Zdzisław Pelc, Teresa 

Wróbel, Piotr Pośpiech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 5 porządku obrad  

Następnie bez uwag Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Michalski, Celina Zając, Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Damian Buła, Jakub Goliński, Andrzej 

Olech, Robert Wietrzyk, Teresa Wróbel, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc, Artur 

Nowak, Piotr Pośpiech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 6 porządku obrad  

Kolejne sprawozdanie dotyczyło realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2019-2025  za 2019 rok i również 

zostało przyjęte bez uwag. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Michalski, Damian Buła, Jakub Goliński, Ryszard Okaj, Andrzej Olech, Wojciech Smolnik, 

Zdzisław Pelc, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik, Maciej Sitek, Celina Zając, Teresa Wróbel, Piotr 

Pośpiech, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 7 porządku obrad  

Następnie Przewodniczący przeszedł do omówienia sprawozdań z działalności pracy komisji Rady 

Powiatu w Kluczborku. Pierwsze sprawozdanie z działalności w roku 2020 zostało przygotowane 

przez Komisję Budżetu i Rolnictwa. Radni nie wnieśli zapytań do sprawozdania i pozytywnie  

je przyjęli. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Michalski, Jakub Goliński, Robert Wietrzyk, Celina Zając, Damian Buła, Ryszard Okaj, 

Andrzej Olech, Artur Nowak, Maciej Sitek, Lesław Czernik, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, 

Teresa Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 
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Do punktu 8 porządku obrad  

Kolejno przedstawione zostało sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Turystyki, Rozwoju Rodziny w 2020 roku. Radni pozytywnie przyjęli powyższe sprawozdanie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Michalski, Jakub Goliński, Celina Zając, Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, 

Andrzej Olech, Lesław Czernik, Artur Nowak, Damian Buła, Teresa Wróbel, Zdzisław Pelc, Maciej 

Sitek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 9 porządku obrad  

Następnie przedstawione zostało sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Środowiska. Radni przyjęli powyższe sprawozdanie bez uwag. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marcin Michalski, Jakub Goliński, Celina Zając, Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, 

Damian Buła, Andrzej Olech, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, Lesław Czernik, Artur Nowak, Teresa 

Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 10 porządku obrad  

Kolejno Przewodniczący przeszedł do omówienia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej.  

W tym miejscu głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że Komisja Rewizyjna w roku 

2020 nie realizowała swoich statutowych zadań. Ograniczenia spowodowane pandemią są oczywiste, 

jednak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pomimo, złożenia wniosku przez radnego Piotra 

Pośpiecha o przeprowadzenie kontroli kilku dokumentów dot. Młodzieżowego Domu Kultury  

w Kluczborku nie zrealizował tego wniosku, ani na niego nie odpowiedział. Radny Piotr Pośpiech 

powiedział, że jest to zachowanie sprzeczne ze statutem i dobrym obyczajem. Radny Piotr Pośpiech 

powiedział, że w efekcie tych prac nie wiemy ilu dokładnie nauczycieli MDK-u wygrało swoje 

procesy w Sądzie Pracy, co skutkowało wypłatą zaległych wynagrodzeń z odsetkami dla tych 

nauczycieli z budżetu Powiatu. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że gdyby zgodnie  z wnioskiem 

odbyła się kontrola, była by dokładna wiedza o skali tego zjawiska. Radny Piotr Pośpiech powiedział, 

że cała komisja zbagatelizowała jego wniosek. Kolejno głos zabrał Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Pan Damian Buła, który odniósł się do wypowiedzi radnego Piotra Pośpiecha. Radny 

Damian Buła powiedział, że radny Piotr Pośpiech nie czyta przygotowanych materiałów na Sesję, bo 

w projekcie uchwały, który dotyczy planów pracy jest zaplanowana w planie pracy komisji rewizyjnej 

kontrola w MDK w Kluczborku. Radny Damian Buła powiedział, że Komisja Rewizyjna przychyliła 

się pozytywnie do wniosku radnego i dlatego w I półroczu zaplanowana została kontrola. Następnie 

głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że wniosek był złożony w roku 2020 i dotyczył 

sprawy, które wtedy się działa na bieżąco. Wobec braku innych zapytań Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie nad omawianym sprawozdaniem z działalności Komisji Rewizyjnej  

w 2020 roku.  
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Marcin Michalski, Andrzej Olech, 

Wojciech Smolnik, Damian Buła, Teresa Wróbel, Celina Zając, Zdzisław Pelc, Lesław Czernik 

PRZECIW (1) 

Piotr Pośpiech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jakub Goliński 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 11 porządku obrad  

Kolejno przedstawione zostało sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji w 2020 roku. Radni nie wnieśli uwag do powyższego sprawozdania.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Celina Zając, Marcin Michalski, Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Lesław 

Czernik, Damian Buła, Robert Wietrzyk, Piotr Pośpiech, Wojciech Smolnik, Andrzej Olech, Zdzisław 

Pelc, Teresa Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 12 porządku obrad  

Kolejno przedstawione zostało sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres 

od 29.12.2020 r. do 03.02.2021 r. Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wojciech Smolnik, Ryszard Okaj, Andrzej Olech, Artur Nowak, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik, 

Zdzisław Pelc, Maciej Sitek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Marcin Michalski, Damian Buła, Jakub Goliński, Celina Zając, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Do punktu 13 porządku obrad  

W wolnych wnioskach głos zabrał radny Damian Buła, który zaapelował do wszystkich radnych  

o zaprzestanie tego sporu politycznego dotyczącego szpitala. To nie czas i miejsce  

w dobie 3 fali na takie spory. Należy wspierać szpital i Zarząd Powiatu w działaniach, które są 

podejmowane by przeciwdziałać pandemii COVID-19. Następnie radny Damian Buła powiedział, by 

po przejściu 3 fali zwołać wspólne posiedzenie wszystkich komisji wraz  

z Zarządem PCZ S.A. Być może należy zaprosić na takie posiedzenie również kogoś  

z Urzędu Wojewódzkiego, z NFZ-u, by podjąć dyskusję na temat dalszej przyszłości szpitala. 

Następnie głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zapytał, ilu lekarzy o jakiej specjalizacji zabezpiecza 

szpital w zakresie 54 łóżek covidowych? Głos zabrał Wicestarosta Kluczborski, który powiedział, że 

informacja z odpowiedzią zostanie przygotowana w krótkim czasie, bo na bieżąco ciężko powiedzieć 

jakie specjalizacje mają lekarze. Następnie zgodnie z decyzją Wojewody Opolskiego do pracy  

w szpitalu został skierowany jeszcze jeden lekarz dodatkowo. Wicestarosta poinformował radnych 

również o tym, że Starosta jest nieobecny na Sesji z uwagi na udział w video konferencji z Wojewodą 

Opolskim. Kolejno radny Piotr Pośpiech odniósł się wypowiedzi na temat szpitala z jesieni ubiegłego 

roku, kiedy to szpital pierwszy raz został przekształcony w szpital covidowy. Radny powiedział, że 

wtedy mówiono, że w przypadku przekształcania szpitala w covidowy pewne części wspólne szpitala 



9 

 

np. diagnostyka nie mogą być używane przez inne oddziały. Jak to wygląda teraz. Czy obecnie  

w pracowniach RTG, TK wykonywane są badania dla innych pacjentów, niż dla pacjentów 

covidowych, jak to jest rozwiązane, w jaki sposób można korzystać z TK, RTG przy pacjentach  

z covid. Czy jest rozdział godzinowy. Następnie jak to się ma do poradni, czy przyjmują normalnie. 

Różne głosy mówią również, że działa oddział chirurgii oraz laryngologii, czy to prawda? Jeśli tak, to 

gdzie one działają i czy możliwe jest korzystanie ze wspólnych pomieszczeń przez pacjentów 

covidowych i pacjentów innych oddziałów. Głos zabrał Wicestarosta Kluczborski, który powiedział, 

że poradnie pracują normalnie. Pracują również oddział laryngologii, jeśli chodzi  

o oddział chirurgii to ta informacja zostanie sprawdzona i przekazana droga elektroniczną. Działa 

również RTG i jest to możliwe, dlatego że mamy już teraz większą wiedzę na temat epidemii  

i jesteśmy lepiej przygotowani do przekształcenia i funkcjonowania niż jesienią. Odnośnie RTG jest 

wydzielona strefa i rozdział godzinowy. Następnie radny Piotr Pośpiech zapytał, ilu jest 

anestezjologów w szpitalu oraz ile szpital posiada miejsc z pełnym wspomaganiem oddechowym. Pan 

Wicestarosta powiedział, że w tym momencie trudno jest odpowiedzieć na wszystkie pytania, dlatego 

zostanie przygotowana odpowiedź w tym zakresie i zostanie rozesłana do wszystkich radnych.  

Kolejno radny Piotr Pośpiech zapytał, czy winda w szpitalu funkcjonuje, bo krążą słuchy, że jest 

uszkodzona. Jeśli jest uszkodzona to w jaki sposób transportowani są pacjenci? Wicestarosta 

odpowiedział, że informacja ta zostanie sprawdzona i zostanie przesłana z odpowiedziami na 

pozostałe pytania.  Następnie Wicestarosta Kluczborski podziękował w imieniu Zarządu Powiatu 

radnemu Damianowi Bule za pomoc w przekierowaniu jednego z lekarzy do pracy w kluczborskim 

szpitalu. Kolejno głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował, że od 12 kwietnia br.  

w Kluczborku będzie uruchomiony punkt szczepień dla północnej części województwa opolskiego. 

Punkt będzie otwarty na hali kampusu z możliwością szczepienia nawet 400 osób dziennie i powstanie 

we współpracy ze szpitalem Vital Medic. Głos zabrał jeszcze radny Wojciech Smolnik, który 

powiedział, że jeśli chodzi o kwestię windy to rzeczywiście winda jest zepsuta, obecnie szpital czeka 

na silnik, który musiał być zostać sprowadzony z Włoch i będzie na dniach zamontowany. Radny 

Piotr Pośpiech zapytał radnego Wojciecha Smolnika, czy może orientuje od kiedy ta winda jest 

nieczynna i czy radny wie w jaki sposób transportowani są pacjenci na badania. Radny Wojciech 

Smolnik odpowiedział, że ta kwestia nie jest mu znana. Przewodniczący Rady Wobec braku innych 

zapytań życzył Wszystkim Zdrowych i Spokojnych Świąt Wielkanocnych.  

 

Do punktu 14 porządku obrad  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział 

w obradach i o godz. 12:40 zamknął XXVII Sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  

                                                         Andrzej Olech 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Protokołowała: 

Małgorzata Gulanowska 

 


